
BAKAN VARANK'IN POZİTİF YAKLAŞIMI GÜMÜŞHANE'Yİ MEMNUN ETTİ

Bakan Varank: Pozitif ayrımcılık da olacak şekilde Gümüşhanemizin projelerine
daha bir dikkatli bakacağız.
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, 12 Ocak 2020 Pazar günü ziyaret
ettiği Gümüşhane’de sanayici ve iş insanlarıyla istişare toplantısında biraraya
geldi. Buradaki konuşmasında, “Türkiye yatırımlar öncülüğünde büyüsün” diye
bakanlık olarak tüm imkanları seferber ettiklerine dikkati çeken Bakan Varank,
“Ancak bu şekilde ülkemizi hem teknoloji geliştirmede hem de rekabetçi üretimde
dünyanın sayılı güçlerinden biri haline getirebiliriz. Sizler kaynaklarınızı
yatırımlara yönlendirdikçe Türkiye güçlenecek, Türkiye daha da büyüyecek.”
ifadesini kullandı.
EKONOMİK GÖRÜNÜMDE CANLANMA
Varank, ekonomik görünümün günbegün canlandığına işaret ederek, “Geçen senenin
üçüncü çeyreğinden itibaren büyüme eğilimine geçmiş durumdayız. Faizler düşüyor.
Enflasyon hedefin de altında kaldı. Ekonomiye olan güven artmaya devam ediyor.
İç talep canlanıyor. İhracatta rekorlar kırıyoruz yani dış talep cephesi de
aslında gayet kuvvetli. Ekonomik büyümenin güçlendiği bir yoldayız. Yıl boyunca
atacağımız adımlarla, bu büyüme oranlarını orta ve uzun vadeye de yaymaya devam
edeceğiz. Türkiye 2023 yılını, çok sağlam bir sanayi ve teknoloji altyapısıyla
karşılayacak.” dedi.

BAŞARIYA GİDEN YOL
İddialı olmakla beraber, oldukça gerçekçi hedeflerinin bulunduğunu dile getiren
Varank, başarıya giden yolu, değerli iş insanlarıyla beraber yürüyeceklerini
söyledi. Varank, bakanlık olarak, sanayicilerin üretime daha sıkı sarılması için
yenilikçi politikalar geliştirdiklerine dikkati çekerek, Teknoloji Odaklı Sanayi
Hamlesi Programı’nın bunlardan bir tanesi olduğunu aktardı.
TEKNOLOJİ ODAKLI SANAYİ HAMLESİ
Türkiye ithalatın önüne geçebileceğini anlatan Varank, “Teknoloji Odaklı Sanayi
Hamlesi Programı bunu amaçlıyor. Programı oluştururken, sanayideki mevcut
kabiliyetlerimizi ölçtük ve nerelerde sıçrama yapabileceğimizi değerlendirdik.
Bakınız biz burada hem alıcıyı hem de satıcıyı aynı anda destekleyeceğimiz bir
model oluşturduk. İlk çağrıya makine sektöründe çıktık ve oldukça yoğun bir
taleple karşılaştık. Sadece tek bir sektörde çıktığımız yani makine sektöründe
çıktığımız çağrıya toplamda 5,3 milyar liralık yatırım başvurusu yapıldı. Şimdi
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bu başvuruları değerlendiriyoruz, sonuçlarını nisan ayında açıklayacağız. Ayrıca
yılın ilk yarısında kimya, ilaç, tıbbi cihaz, otomotiv, elektronik ve raylı
sistem araçları gibi alanlarda yeni başvuruları da ilan edeceğiz.” şeklinde
konuştu.
Bu programda Gümüşhane’den de firmalar görmek istediğini dile getiren Varank,
“İlimiz özellikle madencilik ve gıda sektöründe güçlü bir şehir. Bunun gibi
programlar, farklı sektörlere yatırım yapmak isteyenler açısından çok iyi
fırsatlar sunuyor.” diye konuştu.

DESTEĞE HAZIRIZ
Organize sanayi bölgesinin altyapı desteği ve genişleme süreciyle ilgili
taleplere değinen Varank, “Biz inşallah elimizden gelen desteği vermeye hazırız.
Başvurularınızı bize iletirseniz bütçe imkanları çerçevesinde elimizden gelen
desteği verebiliriz. Teşviklerden yeterince yararlanamadığınızı bize gelen
taleplerde ifade etmişsiniz. Bakınız biz son 7 senede Gümüşhane’de 500 milyon
liralık sabit yatırımı teşvik ettik.” şeklinde konuştu.
TSE TEMSİLCİLİĞİ AÇILMASI TALEBİ
Varank, Gümüşhane’de bir Türk Standardları Enstitüsü (TSE) temsilciliği açılması
talebine ilişkin, “Bunun için de arkadaşlarımla gelmeden önce görüştüm. Bugüne
kadar TSE şehirde sadece 29 belgelendirme faaliyeti yapmış. Ölçü tartı
aletlerinin periyodik bakımlarıyla ilgili, evet doğru bu seneden itibaren biz
Bakanlığımızın bu sorumluluğunu TSE’ye devrettik ama bütün tedbirlerimizi de
aldık, bir sıkıntı yaşanmasını beklemiyoruz ama yine de bunu da tekrar
arkadaşlarımızla değerlendirip ona göre nihai kararlarımızı veririz.” ifadesini
kullandı.

ŞEHİT NECMETTİN ÖĞRETMENİN ADI İŞGEM’DE YAŞATILACAK
YEREL POTANSİYEL
Kalkınma ajanslarından ve bölge kalkınma idarelerini en verimli şekilde
değerlendirmek istediklerini anlatan Bakan Varank, “Çünkü yerelin potansiyeli
çok önemli, kalkınma yerelden başlıyor, biz yerelin potansiyelini hayata
geçirecek ekonomik yapıları kurabilirsek bu ülkenin kalkınması açısından da çok
önemli.
Ben arkadaşlarımla sürekli görüşüyorum ama bundan sonra pozitif ayrımcılık da
olacak şekilde Gümüşhane’mizin projelerine daha bir dikkatli bakacağız,
Gümüşhane’de yerel potansiyeli nasıl harekete geçirebiliriz, bunu daha dikkatli
bir şekilde gündemimize alacağız.” diye konuştu.

Toplantıya, Vali Kamuran Taşbilek, AK Parti Gümüşhane Milletvekili Cihan Pektaş,
Gümüşhane Belediye Başkanı Ercan Çimen, Gümüşhane Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Halil İbrahim Zeybek, İl Genel Meclisi Başkanı Mehmet Emin Erdoğdu, Gümüşhane
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı İsmail Akçay, AK Parti Gümüşhane İl Başkanı
Celalettin Köse, AK Parti Bayburt İl Başkanı Hacı Ali Polat, diğer ilgililer ve
iş insanları katıldı.
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